arion, but the contlaged operation is nebject to any conditions imposed by the Board.

Chief Safety Officer

22.6 (1) This section applies to an order aferred by the Chief Safety Officer to the Saard under subsection 58(5) of the Canada Oil and Gas Operations Act.

(2) The Board shall review the need for

(1) The burden of establishing that the order is not needed is on the person who requested that the order be referred to the Board.

Orders

28.7 (1) Every person who falls to comply with an order of the Board under section 28.4 or 28.5 is guilty of an offence and is liable

(a) on aummary conviction, to a line not exceeding one hundred thousand dollars or to imprisonment for a term not exceeding one year or to both; or

(b) on conviction on indictment, to a fine not exceeding one million dollars or to imprisonment for a term not exceeding five years or to both.

(2) Sections 65 to 71 of the Canada OH 2 and Gus Operations Art apply, with such modifications as the circumstances require, in respect of an offence under subsection (1).

28.8 For greater certainty, an order of the Board made under this Part is not a statutory instrument as defined in the Statutory Instruments for

24. Section 48 of the widt is among the adding in following after subsection (2):

(2.1) The Board may make orders exampting companies from any or all of the provisions of the regulations made under subsection (2).

(2.1), the Board may impose such terms and conditions as it considers proper.

Salvarian plate bary \$150

28.6 (1) Le présent article s'applique eux ordres déférés à l'Office par le delégal à la Sécontis en veru du paragraphe 58(5) de la Loi sur les opérations pénetières ou Canada.

lice Studie l'à-propos de l'ordre et Sertens france ou l'infirmer

(3) Il incombe A la personne qui a demandé le renvei de l'ordre a établir son inuti-

Ordonnances

28.7 (1) Quiconque ne se conforme pas à l'ordonnance rendue par l'Office en vertu des articles 28.4 ou 28.5 commet une infraction et encourt, sur déclaration de calpabilité:

a) pur procédure sommaire, une amende 15
 maximale de cent mille dollare et un emprisonnement maximal d'un an, ou l'une
de ces peines;

the mise of accusation, une amende maximale d'un million de dollars et un cm- 20 prisonnement maximal de cinq ans, qu'una de cos peines.

| 'una de cos peines.

(2) Les articles 65 à 71 de la Lot sur les bas opérations péwolfères au Canada s'appilquent, avec les adaptations nécessaires, à 25 l'infraction prévue au paràgraphe (1).

28.8 It demeure entendu que les ordonl'onnces de l'Office prévues à la présente partie ne sont pas des textes réglementaires au
sens du la Loi sur les rextes réglementaires. 30

24. L'article 48 de la même toi est mode: M med? lié par adjonction, après le paragrante (2). de ce qui suit :

(2.1) L'Office peut, par ordonnaux, soustraire totalement ou partiellement des cour- 35 des appus pagnies à l'application des règlements pris en vertu du paragraphe (2).

(2.2) L'Office peut assujertir l'ordonnace Centresivisée au paragraphie (2.1) aux conditions qu'il estime indiquées.

an water Hi

Breden of proof

The same

oldensky, A

Orders not becoming

E sempling orders mapped in g compani

Territoria vani